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	ADAGIO Benches & Poufs / ADAGIO Bänke & Hocker



	Campaign Text Modules

Wittmann - Introducing the new ADAGIO product line

Less stress, more flow: in the view of Wittmann’s Scandinavian design cooperative Note, we all need new rituals and routines. In the world of music, the term “adagio” means a piece should be played at a slow and leisurely pace. It is exactly this sense of serenity that has inspired the designers at Note to create a series of benches and poufs that exude a relaxed appearance and sense of fluidity.


ADAGIO #benches: 
Depending on the choice of fabric or leather, the benches of the new ADAGIO product line look sporty or elegant, flamboyant or understated – enriching any room with their uncomplicated yet unconventional aesthetic. They offer a high level of comfort due to Wittmann’s characteristically high-quality pocket spring core.


ADAGIO #poufs: 
„Effortless“ is the first word the Note designers think of to describe their collaboration with Wittmann referencing both the quality of craftsmanship and design transformation.
Available in three sizes, the ADAGIO poufs are the perfect embodiment of this effortlessness. The organic, flowing design infuses the pieces with a serene yet animate appearance – something that was transferred to the upholstered furniture by Wittmann with such perfection that there can be no doubt as to the intended ease and lightness.
	Kampagnen Textmodule

Wittmann - Introducing the new ADAGIO product line

Weniger Stress, mehr Flow: aus Sicht der skandinavischen Designkooperative Note braucht die Welt neue Rituale und Routinen. Die Bezeichnung „adagio“ verlangt in der Musik ein ruhevolles, sehr langsames Tempo. Eine Gelassenheit, welche die Designer von Note zu einer Serie an fließend geformten, entspannt auftretenden Sitzbänken und Hockern inspiriert hat.



ADAGIO #Sitzbänke:
Je nach Stoff- oder Lederwahl wirken die Sitzbänke der neuen Produktlinie ADAGIO sportlich oder elegant, extravagant oder zurückhaltend – und bereichern jeden Raum mit ihrer unkomplizierten und doch unkonventionellen Ästhetik. Zudem bieten sie dank des für Wittmann typischen Taschenfederkerns eine unvergleichliche Sitzqualität.


ADAGIO #Hocker:
„Effortless" – mühelos – ist ein Wort, mit dem die Designer von Note ihre Zusammenarbeit mit Wittmann spontan überschrieben haben. Es nimmt sowohl Bezug auf die Qualität des Handwerks, als auch auf die Art, wie Gestaltungsideen in der Manufaktur umgesetzt werden. Das organisch-fließende Design der ADAGIO Hocker gibt ihnen eine gelassene und lebendige Anmutung und wurde von Wittmann so perfekt auf die Polstermöbel übertragen, dass kein Zweifel an der gewollten Mühelosigkeit und Leichtigkeit besteht.
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